



K.O.T.H. Altra Mountain Marathon 2019/20 Series Awards Dinner 2019/20 年度 Altra 山野之王馬拉松大賽頒獎晚會

March 19, 2020 Thursday 2020 年 3 月 19 日(星期四)
6:30 PM – 9:30 PM 晚上六時三十分至九時三十分

Featuring 晚會包括 : Awards Presentation 獎項頒獎儀式
Bento Box Dinner 餐盒式晚餐
(see menu choices below) (自選餐單如下)
Two Drinks Coupons 飲品券兩張

Fees 費用 : HK\$250 per person (paid on or before March 13, 2020)
Due to the need to pre-order, registration will close on March 13. Walk ins cannot be accommodated.
每人港幣二百五十元整 (2020 年 3 月 13 日前付款)
需預早落實訂餐, 所以不接受即場報名

Capacity 名額 : 90 first come, first served 先到先得

Location 地點 : **Café 8**
Rooftop Hong Kong Maritime Museum Pier 8, Central.
中環 8 號碼頭 香港海事博物館 頂層

<https://www.facebook.com/hkcafe8/>

Due to the Coronavirus outbreak we will break from the tradition of a buffet dinner and serve Bento boxes instead. Note the menu below and please indicate your choice:

茲因香港仍處於冠狀病毒抗疫期間, 我們選用餐盒式晚餐來取替原用的自助晚餐。請參閱以下餐單並在報名表格上填上您的自選餐盒 :

1st course for all: Vegetarian soup served in individual cups
第一道菜(每位) : 素菜湯 (用獨立杯子盛載)

2nd course: Choose one of the following served in individual boxes:
第二道菜: 每位自選以下一款餐盒

- A) **Vegetarian Box**
Vegetable Lasagna with green salad & Fresh fruit
素餐盒



雜菜干屠麵配雜菜沙律及鮮果

B) Japanese Soba Box

Japanese Soba with Cucumber, Crabmeat & Roe salad, Sweet corn, seaweed and Fresh fruit

日式蕎麥麵餐盒

日式蕎麥麵配青瓜，蟹肉魚子沙律，玉米，海帶及鮮果

C) Japanese Box

Roast Eel, Beef & Enoki roll, Meat dumplings, green vegetables and rice

日本菜餐盒

燒鰻魚，金菇牛肉卷，鮮肉餃子配雜菜及白飯

D) Western Box

Grilled Beef minute steak with fried eggs, green vegetables & pasta with pesto

西式餐盒

烤薄切牛扒配煎蛋，雜菜及香蒜醬意大利麵

E) American Seafood Box

Grilled Salmon, Mussels, Crabstick, Shrimp, green vegetables and rice or pasta

美式海鮮餐盒

烤三文魚，青口，蟹肉條，鮮蝦配雜菜，白飯或意大利麵

F) Asian Box

Satay Skewers, Chicken Curry, Green Vegetables and rice

亞洲餐盒

串燒沙爺，咖哩雞配雜菜及白飯

G) Chinese Box

Sweet & Sour Pork, Broccoli with Mushrooms, Fried rice with egg white & vegetables

中式餐盒

咕嚕肉，西蘭花，香菇配蛋白炒飯及時菜

3rd Course for all: served in a take away paper box and includes Chocolate Brownie, Lemon Tartlet, and Miniature apple crumble

第三道菜(每位)：巧克力餅，小檸檬撻，小蘋果脆餅(盛載於獨立外賣紙盒裡)

K.O.T.H. Altra Mountain Marathon Series 2019/20 Awards Dinner

2019/20 年度山野之王馬拉松大賽頒獎晚會

- I would like to sign up for the award dinner.

本人欲參加此頒獎晚會。

- Make bank deposit or transfer to HSBC Account #518-164165-001 and email this form together with deposit or transfer slip to keith@seyonasia.com" keith@seyonasia.com. Or cheque payable to Seyon Asia Limited.



請把報名費存入或轉帳到香港上海匯豐銀行帳號 518-164165-001 並把存根和此表格一并電郵到 keith@seyonasia.com。

	Name / 姓名	Phone / 電話	Email / 電郵	2nd Course Choice 自選第二道菜
1.				
2.				
3.				
4.				